
                   

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

MJESNI ODBOR PEĆINE   
VIJEĆE MJESNOG ODBORA PEĆINE 
 
KLASA:  024-05/22-01/21 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-2 
Rijeka,  26. siječnja 2022. 
                           
 
 

ZAPISNIK 
S 37. SJEDNICE VMO PEĆINE 

 
37. sjednica VMO Pećine održana je 26. siječnja 2022. (srijeda) s početkom u 16.00 sati u 
prostorijama MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Veljko Karabaić, član VMO 
- Slobodan Škalamera, član VMO 
- Nikola Pleša, član VMO 

 
Zapisnik s 36. sjednice VMO Pećine usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvještaj o radu Vijeća MO Pećine za 2021. godinu – prijedlog i usvajanje 
2. Oštećenja zida iznad plaže Glavanovo – odgovor Gradonačelnika 
3. Prometna problematika – odgovor MUP-a i OGU za gospodarenje imovinom 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
AD 1 

Tajnik MO g. Walter Volk ukratko je objasnio prijedlog Izvještaja o radu Vijeća Mjesnog odbora 
Pećine za 2021. godinu. 
Posebno je istaknuo ostvarenje manjeg broja programskih aktivnosti zbog pandemije korona 
virusa COVID-19 uslijed čega je izvršen rebalans financijskog plana. 
Rebalansom je ukupna vrijednost financijskog plana umanjena sa 15.350,00 kn na 9.950,00 kn. 
Za ostvarenje programskih aktivnosti utrošeno je 8.418,00 kn. 
Od programa nije održan Pusni utorak, djelomično je ostvaren dan Mjesnog odbora Pećine. 
Dan MO Pećine obilježen je polaganjem vijenca na spomen obilježja te izložbama Oslobođenje 
Sušaka i Portreti slavnih Sušačana. 
Nisu organizirani rukometni turnir za najmlađe te obilazak područja Plumbum i Đeletićevo. 



U cijelosti su ostvarene programske aktivnosti Veseli Uskrs i Sveti Nikola 
 

Zaključak: 
Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo izvještaj. 
 

AD 2 
MO Pećine zaprimilo je dopis Gradonačelnika a po pitanju oštećenja zida iznad plaže Glavanovo 
u kojem izvješćuje MO Pećine o dosadašnjim poduzetim radnjama s ciljem sanacije istoga te o 
daljnjim namjerama obraćanja građevinskoj inspekciji i Konzervatorskom odjelu u Rijeci.    
Većinu radnji u ovome predmetu (provjeru vlasništva predmetne nekretnine), kao i prepiska je 
odradio Mjesni Odbor te je stoga od strane MO-a upućena zamolba pravnoj službi Grada da 
preuzme dopisivanje s ODO-om, Inspekcijom i Konzervatorima, obzirom da se radi o nekretnini u 
vlasništvu RH, a po kojoj je i pristigao navedeni odgovor Gradonačelnika. 
 
Zaključak:  

     Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje. 
 
 
AD 3 

MO Pećine zaprimilo je odgovor od MUP-a po pitanju prometne problematike na području Pećina. 
U odgovoru se navodi da za sada nije u planu proširenje sustava nadzora brzine kretanja uz 
postavljanje fiksnih kamera iz razloga nedostatka istih te da je u razdoblju od rujna 2019. godine 
na području ulica Janka Polić Kamova i Šetalište 13. divizije poduzeto 1260 mjera od čega je 280 
radi nepropisne brzine kretanja. U gledanom razdoblju radi kršenja prometnih propisa dogodile su 
se 38 prometnih nesreća. 
MO Pećine također je zaprimilo odgovor od strane Grada Rijeke, OGU za gospodarenje 
imovinom a po pitanju sanacije željeznih vrata Dječjeg vrtića Veseljko u kojem obavještava Mjesni 
odbor da će se sanacija uvrstiti u plan održavanja objekata javne, poslovne i stambene namjene 
za 2022. godinu.  
 

     Zaključak:  
     Vijeće MO Pećine primilo je obavijesti na znanje. 
 
 
AD 4 

A) Temeljem zahtijeva građana za potrebom sanacije zida kod k.br. 79 u ulici Janka Polić 
Kamova tajnik je izvijestio Vijeće da je isto upućeno i Odjelu gradske uprave za komunalni 
sustav. 
 

       Zaključak: 
            Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje.  
 

B)   Tajnik je izvijestio Vijeće o prijedlogu građana da se razmotri uklanjanje žičane ograde na 
plaži Glavanovo iza koje se skuplja smeće. 

 
      Zaključak: 

           Vijeće MO Pećine jednoglasno je zaključilo da o istome treba upozoriti nadležne službe 
da uoči pripreme plaža za iduću sezonu razmotre uklanjanje žičane ograde ali svakako 
da se iza ograde očisti.  

 
C)   Tajnik je izvijestio Vijeće i o usmenim zahtjevima građana da se na autobusnom stajalištu na 

Plumbumu ugrade na čekaonici bočne stranice kako bi se zaštitili od bure i kiše, orezivanju 
grana oko sata kraj rotora te približavanju kontejnera za smeće bliže rotoru te bliže k.br. 101 
u ulici Janka Polić Kamova. 

 



      Zaključak: 
           Vijeće MO Pećine jednoglasno je zaključilo da po pitanju bočnih stranica na 

autobusnoj čekaonici i orezivanju grana će se obratiti OGU za komunalni sustav dok 
će se učestali zahtjevi za premještanjem kontejnera za otpad riješiti u studenom kada 
se na području MO Pećine pređe na individualni sustav gospodarenja komunalnim 
otpadom i svaki stambeni objekt dobije individualne spremnike. 

  
 

D)   Tajnik je izvijestio Vijeće o pritužbi stanara s početka ulice Šetalište 13. divizije zbog buke s 
kontejnerskog terminala na Brajdici noću što onemogućava normalno spavanje. 

 
      Zaključak: 

           Vijeće MO Pećine jednoglasno je zaključilo ponovo se obratiti nadležnim službama 
kako bi se predmetni problem s bukom riješio ili barem umanjio.  
 
 
 
 
 

 
Sjednica je završila u 17.00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 

                          Walter Volk                             Željko Ševerdija 

 


